
Protokół z LII Sesji Rady Gminy Kłodawa,  
która odbyła się w dniu 21 czerwca 2023r.  
w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 

Ad.1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona przywitał wszystkich zebranych na LII 
Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
 
Ad.2. Stwierdzenie quorum. 
 
Na podstawie dołączonej listy obecności oraz logowań na platformie E-sesja Przewodniczący 
Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona stwierdził, że w obradach LII Sesji uczestniczy 15 
radnych. 
 
Ad.3. Przyjęcie porządku obrad (druk 727). 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował, że wpłynęły dwa 
wnioski o uzupełnienie porządku obrad. Jeden wniosek wpłynął od Pani Wójt o dodanie 
podpunktu w rozdziale siódmym, czyli projektu uchwały o zmianie wieloletniej prognozy 
finansowej gminy Kłodawa oraz drugi wniosek zgłoszony przez Panią radną Chmiel-Dera w 
sprawie podjęcia apelu do posłów na sejm w sprawie budowy sieci Internetu 
światłowodowego. Następnie zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Przyjęcia porządku obrad z poprawką dotyczącą wycofania przyjęcia protokołu z poprzedniej 
sesji oraz wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2023 - 2029 (druk 727) i apelu w sprawie budowy sieci. 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 

Po głosowaniu porządek obrad został uzupełniony o dwa dodatkowe punkty.  
 
 
Ad.4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował, że przyjęcie protokołu 
z poprzedniego posiedzenia Rady Gminy Kłodawa nastąpi na kolejnej sesji. 
 



 
Ad.5. Rozpatrzenie informacji: 
a) Wójta o jej działalności w okresie międzysesyjnym (druki nr 728,729,730); 
Nie zgłoszono zapytań do przedłożonej informacji. 
 
 
Ad.6. Rozpatrzenie sprawozdań z: 
a) działalności Warsztatów Terapii Zajęciowych (druk nr 731); 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował, że sprawozdanie 
zostało zaopiniowanie pozytywnie przez Komisję Oświaty i Spraw Społecznych. 
Nie zgłoszono uwag do sprawozdania. 
 

b) działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej (druk nr 732); 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował, że sprawozdanie 
zostało zaopiniowanie pozytywnie przez Komisję Oświaty i Spraw Społecznych. 
Nie zgłoszono uwag do sprawozdania. 
 
c) realizacji programu współpracy z organizacjami pożytku publicznego (druk nr 733). 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona poinformował, że sprawozdanie 
zostało zaopiniowanie pozytywnie przez Komisję Oświaty i Spraw Społecznych. 
Nie zgłoszono uwag do sprawozdania. 
 

Ad.7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
a) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu (druk nr 734/2023); 
Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa poinformował, iż projekt uchwały 
uzyskał jednogłośnie pozytywną opinię.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził głosowanie. 
Głosowanie nr 2 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu (druk nr 
734/2023);.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LII/453/2023. 
 



 
b) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości (druk 735); 
Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa poinformował, iż projekt uchwały 
uzyskał jednogłośnie pozytywną opinię.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 3 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości (druk 
735);.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LII/454/2023. 
 
 
c) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk 736); 
Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa poinformował, iż projekt uchwały 
uzyskał jednogłośnie pozytywną opinię.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 4 w sprawie: 
Przyjęcia  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości (druk 
736);.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LII/455/2023. 
 
 



d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu (druk 737); 
Przewodniczący Komisji Komunalnej Ryszard Burzawa poinformował, iż projekt uchwały 
uzyskał jednogłośnie pozytywną opinię.  

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 5 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu (druk 
737);.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LII/456/2023. 
 
e) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2023 rok (druk 738); 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska 
przedstawiła pozytywną opinię w przedmiocie projektu uchwały. 
 

Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak zgłosiła i omówiła autopoprawkę do projektu 
uchwały. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził głosowanie. 

Głosowanie nr 6 w sprawie: 
Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Kłodawa na 2023 rok wraz z 
autopoprawką (druk 738).  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LII/457/2023. 



 
 
f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2023 – 2029; 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Wanda Grabowska 
przedstawiła pozytywną opinię w przedmiocie projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził głosowanie. 

Głosowanie nr 7 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kłodawa na 
lata 2023 - 2029. 
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LII/458/2023. 
 
g) udzielenia odpowiedzi na skargę ........... – jako reprezentantki grupy mieszkańców, na 
uchwałę Rady Gminy Kłodawa nr XLVII/349/18 z dnia 17 października 2018 r. w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kłodawa obejmującego obręb 
Łośno ( druk 739); 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rafał Chodkiewicz poinformował, że  
Sekretarz Gminy Kłodawa Karolina Niciejewska wprowadziła komisję dokładnie w problem, 
który zawarty jest w skardze i skarga została jednogłośnie odrzucona przez komisję. 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził głosowanie. 

Głosowanie nr 8 w sprawie: 
Przyjęcia uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę ........... – jako reprezentantki 
grupy mieszkańców, na uchwałę Rady Gminy Kłodawa nr XLVII/349/18 z dnia 17 października 
2018 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kłodawa 
obejmującego obręb Łośno ( druk 739)..  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 



Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją nr LII/459/2023. 
 
 
h) apelu w sprawie budowy sieci Internetu światłowodowego; 
Radna Rady Gminy Kłodawa Katarzyna Chmiel-Dera przedstawiła sporządzony apel wraz z 
wprowadzonymi poprawkami do posłów na sejm Rzeczypospolitej Polskiej o wsparcie 
budowy sieci internetu światłowodowego na terenie gminy Kłodawa. 

Po dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 9 w sprawie: 
Przyjęcie apelu w sprawie budowy sieci Internetu światłowodowego.  
 
Wyniki głosowania 
za: 15, przeciw: 0, wstrzymał się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
za (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Henryk Brzana, Ryszard Burzawa, Katarzyna Chmiel-Dera, 
Rafał Chodkiewicz, Wanda Grabowska, Andrzej Korona, Jan Kubera, Roman Leśnicki, Janina 
Maciejewska, Benedykt Piotrowski, Ireneusz Winnik, Wiesław Witczyk, Damian 
Żołędziejewski 
 
 
Ad.8. Wolne wnioski. 
 
Radna Rady Gminy Kłodawa Janina Maciejewska zaprosiła wszystkich w imieniu Pani sołtys 
z Santoczna na festyn, który odbędzie się 1 lipca o godzinie 16:00. 

Radna Rady Gminy Kłodawa Katarzyna Chmiel-Dera odniosła się do e-maila, którego 
wysłała 17 maja z zapytaniem od mieszkanki z prośbą o zmianę godziny kursu autobusu z 
Różanek do Gorzowa i na którego nie uzyskała uzyskała odpowiedzi.  
 

Zastępca Kierownika Referatu Drogownictwa Marta Pawlak poinformowała,  że 
wymagałoby to konsultacji zarówno w Różankach jak i w Wojcieszycach oraz zmiany 
pozwoleń z PKSu. 

Radny Rady Gminy Kłodawa Henryk Brzana uważa, że mieszkańcy Wojcieszyc nie będą mieli 
nic przeciwko.  

Zastępca Kierownika Referatu Drogownictwa Marta Pawlak poinformowała, że wystąpi o 
opinie do Rad Sołeckich i poprosiła o cierpliwość, ponieważ proceduralnie jest to 
czasochłonny proces. 



Radny Rady Gminy Kłodawa Roman Leśnicki podziękował Pani wójt za przystanek na ulicy 
Wojcieszyckiej. Radny przeprosił Panią Bożenę Popowską i zespół Kłodawianki za swoją 
nieobecność na jubileuszu zespołu oraz w imieniu swoim oraz Komisji Kultury i Oświaty złożył 
na jej ręce serdeczne gratulacje z powodu tak pięknego jubileuszu. 

Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej Korona dołączył się do podziękowań oraz 
gratulacji. 

Radny Rady Gminy Kłodawa Wiesław Witczyk zgłosił że na skrzyżowaniu ulicy Tęczowej i 
Lazurowej jest duży ubytek asfaltu i tabliczka z nazwą ulicy uległa uszkodzeniu.  

Zastępca Kierownika Referatu Drogownictwa Marta Pawlak poinformowała, że problem 
został zgłoszony do wykonawcy. 

Radny Rady Gminy Kłodawa Wiesław Witczyk zgłasza również, że na tym samym 
skrzyżowaniu tabliczka z nazwą ulicy uległa uszkodzeniu.  

Ad.9. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Andrzej 
Korona zamknął LII Sesję Rady Gminy Kłodawa. 

Protokół sporządziła: 

Kamila Kłosowska 
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